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Beste Mooi Binnenveld Nieuwsbrief lezers,

In de eerste plaats wensen we iedereen een natuurrijk 2024 vol met fantastische beleving in
de Binnenveldse Hooilanden.
Afgelopen kwartaal stonden de Binnenveldse Hooilanden, dankzij de première van de film
Hooiland, volop in het nieuws. De meesten van de Nieuwsbrieflezers zulllen de film gezien
hebben. De belangstelling in Wageningen was geweldig (3000 bezoekers?). Er is trouwens
nog een goede kans om de film nog eens te zien: Dinsdag 9 januari 20.30 bij BNNVARA
op NPO2 (zie ook hieronder).
Ondertussen gingen de beheeractiviteiten gewoon door. Er is gemaaid onder erg natte
omstandigheden. Hierbij is weer in ons deel van de Hooilanden wat vegetatie blijven
bestaan. De boompjes in deze stroken zijn dankzij een extra vrijwilligersdag getrokken.
Monitoring rapporten zijn en worden uitgewerkt en het jaarplan en begroting voor 2024 zijn
gemaakt.
Het afgelopen kwartaal waren we als bestuur ook druk met de update van de statuten van
stichting en vereniging. Deze zijn intussen aangenomen. Van een aantal bestuursleden
hebben we afscheid genomen en nieuwe zijn verwelkomd. Ook verwelkomden we ons
400ste lid van de Vereniging Mooi Binnenveld en we groeien door. Het gebiedsproces krijgt
een doorstart en vraagt weer om de nodige aandacht; dat doen we graag want het biedt
kansen om landschap en natuur in het Binnenveld te versterken.

Geniet ook in 2024 van de natuur in de Binnenveldse Hooilanden

Willem Hendriks, Voorzitter

https://mooibinnenveld.nl/400ste-lid-vereniging-mooi-binnenveld/


Over de Vereniging Mooi Binnenveld
In een redelijk druk bezochte algemene ledenvergadering op 29 november in het Binnenveld
SportCentrum.
Tijdens de ALV werden nieuwe statuten aangenomen, die binnenkort op de website
verschijnen. Ook werd een Jaarplan en begroting voor 2024 vastgesteld.
Tijdens de vergadering nam de vereniging afscheid van een aantal vrijwilligers van het eerste
uur. Patrick Jansen en Driek Enserink namen afscheid als bestuurslid en Klaas Swart als
coördinator excursies. Zij worden vervangen door Wim van Driel (penningmeester) en Hans
Vellema (Coordinator excursies).
We hebben trouwens nog steeds een vacature voor een communicatiemedewerker en
verwelkomen graag ook nog vrijwilligers voor de natuureducatie en excursiegidsen.
Aanmeldingen zijn altijd welkom op info@mooibinnenveld.nl.

Vlinders op de Bennekomse Meent
Het gaat slecht met de insecten, maar niet overal. Samen met andere vrijwilligers telt Henk
Kloen al ruim dertig jaar vlinders in de Bennekomse Meent. Dit is een oud natuurreservaat
met een bloemrijk natuurgrasland tussen Bennekom en Veenendaal, wat sinds 2019 is
opgenomen in de Binnenveldse Hooilanden. Vlinders die hier voorkomen kunnen zich nu
gaan uitbreiden over de Binnenveldse Hooilanden.
Verrassend is dat hier zowel het aantal vinders als het aantal soorten over een de teperiode
van 33 jaar is verdubbeld. Ondanks dat het een klein natuurreservaat is ingeklemd tussen
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Veenendaal en intensief gebruikte agrarische gronden. Zo is de daar veel voorkomende
Blauwe knoop wel de belangrijkste nectarplant voor vlinders.
Gunstig is dat het terrein al heel lang in beheer is als natuurgebied, en sinds 1994 in een
aantal stappen uitgebreid en meer verbonden met andere natuur. Sinds 2007 wordt niet al
het grasland in één keer gemaaid. Maaien en afvoeren gebeurt met speciale rupsvoertuigen.
Noodzakelijk om de bijzondere flora in stand te houden, maar stukjes niet maaien is van
groot belang voor het insectenleven. Hierdoor kunnen de rupsen beter overleven.
Zie het volledige bericht
Onder: Bruin Zandoogje. Foto Henk Kloen

Stand van zaken gebiedsproces Het Binnenveld
Het gebiedsproces Het Binnenveld waarin met een groot aantal partijen wordt nagedacht
over een duurzame toekomst en inrichting van Het Binnenveld is een complex traject. Vlak
voor de zomer is dit proces zelfs even geheel tot stilstand gekomen. Inmiddels kunnen we
mededelen dat een doorstart wordt beoogd. In gezamenlijkheid is d.d. 14 december
onderstaand communiqué hierover opgesteld. Wij houden jullie vanuit onze werkgroep
Gebiedsproces op de hoogte. Mocht je interesse hebben om te participeren in onze
werkgroep Gebiedsproces, neem dan contact op met onze voorzitter.
Zie nieuwsbericht met Communiqué

Hooiland film enthousiast ontvangen
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Op zondagmiddag 19 november is de film Hooiland in twee première voorstellingen
enthousiast ontvangen. Naast de prachtige beelden van Luc Enting, Melchert Meijer zu
Schlochtern en Harald van de Sanden, mogen we ook noemen de uitstekend passende
muziek op de achtergrond van Matthijs Kieboom en de prachtige voice-over van Gijs
Scholten van Aschat.
Mooi Binnenveld (Willem Hendriks) verzorgde (zie onder) mede namens medebeheerders
Staatsbosbeheer en Coöperatie Binnenveldse Hooilanden een korte toelichting. Gevolgd
door een boeiende presentatie van de filmmakers over het maken van de film. De film
overtrof menige verwachting: prachtige beelden en een aansprekend verhaal! Na afloop
volgde een ovationeel applaus en wisselden de bezoekers hun positieve ervaringen met
elkaar uit onder het genot van een drankje en hapjes van Boerderij De Hooilanden in de
gezellige foyer van het Heerenstraat Theater.
Een aantal quotes onderstreept de waardering:
“Mooi opgebouwde film. Ook de historische beelden erin verwerkt waren gaaf om te zien.
Feest van herkenning door de mooie opnames”
“Prachtig verhaal en schitterende beelden over de nieuwe natuur en samenwerking”.

De film draait deze week nog steeds (tot 7 januari) bij het Heerenstraattheater, maar er is ook
een Uitzending op 9 januari 2024, 20.30 op NPO2 en is daarna nog lang terug te kijken.

Vuurvliegjes onder hoogspanning
Afgelopen maand is er een markering met zogeheten Fireflies aangebracht op de slecht
zichtbare bliksemdraden van de hoogspanningsmasten in het Wageningse Binnenveld. Dit is
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om te voorkomen dat vogels daar tegenaan vliegen met grote vogelsterfte tot gevolg.
Naar aanleiding van onder andere klachten onzerzijds heeft TenneT een pilotproject
opgesteld om draadmarkering aan te brengen aan de 150kV verbinding Dodewaard-Ede bij
de Veensteeg in Wageningen. Het is landelijk gezien nog een proefopzet omdat het gaat om
zogenaamde Fireflies die met drones worden aangebracht.
Fireflies, efficienter dan de traditionele varkesnkrullen, hebben UV-reflectoren waardoor ze
ook voor in de nacht vliegende vogels beter zichtbaar zijn. Er zijn er 450 aangebracht met
een speciale drone, gemaakt en bestuurd door medewerkers van een Slowaaks bedrijf.
De verwachting is dat het aantal vogelslachtoffers met ongeveer 90% vermindert. TenneT zal
de monitoring intensiveren. Meldingen van dode of gewonde vogels zijn nog steeds
noodzakelijk.
Zie het volledige nieuwsbericht

Mooi Binnenveld in het Nieuws
Nature today weidde een mooi stuk aan de klokjesgentiaan, intussen ruim aanwezig in de
Binnenveldse Hooilanden.

Het kan verkeren. Van de zomer hadden we het over droogte in het Binnenveld maar
onderussen staat het gebied onder water. Ondertussen maakt de ecologische autoriteit zich
zorgen overde beschikbaarheid van kwelwater in het Binnenveld.

De film Hooiland trok en trekt breed de aandacht bij zowel de mainstream media als bij
bijvoorbeeld Nature Today

De Fireflies op de hoogspanningsdraden kregen brede aan dacht in de media onder andere
bij Omroep Gelderland en De Gelderlander (van 14 december 2023).
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Via deze link kunt U zich aanmelden als lid: Lidmaatschap - Stichting Mooi Binnenveld
Ledenadministratie en Nieuwsbrief redactie: Willem Heemskerk, info@mooibinnenveld.nl

Vereniging Mooi Binnenveld
Gerrit Zegelaarstraat 1
6709TA Wageningen

info@mooibinnenveld.nl

Geen nieuwsbrief meer ontvangen? Klik hier om af te melden.
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